

Title (en)
FRANKING MACHINE.

Title (de)
FRANKIERMASCHINE.

Title (fr)
MACHINE A AFFRANCHIR.

Publication
EP 0604464 A1 19940706 (DE)

Application
EP 92917683 A 19920820

Priority
• DE 4129302 A 19910903
• EP 9201901 W 19920820

Abstract (en)
[origin: DE4129302A1] A franking machine has a control circuit that comprises a postal charges memory (21) and a digital electronic circuit (12), in particular designed as a microcomputer or microprocessor, that accesses the postal charges memory (21) in function of a weight information supplied by scales (13) concerning the mailing to be franked, that reads out the corresponding postal charge, and that controls depending on this information a printing station and/or a display device (5).

Abstract (fr)
Une machine à affranchir comporte un circuit de commande qui comprend une mémoire de taxes postales (21) et un circuit électronique numérique (12), se présentant notamment sous la forme d'un micro-ordinateur ou d'un microprocesseur, lequel, en fonction de données pondérales fournies par une balance (13) concernant le courrier à affranchir, accède à la mémoire de taxes postales (21) pour en extraire la taxe postale correspondante, et commande en fonction de ces données une imprimante et/ou un système d'affichage (5).

IPC 1-7
G07B 17/02; G01G 19/00

IPC 8 full level
G07B 17/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
G07B 17/0008 (2013.01); **G07B 17/00314** (2013.01); **G07B 17/00362** (2013.01); **G07B 2017/00177** (2013.01); **G07B 2017/00322** (2013.01);
G07B 2017/0037 (2013.01); **G07B 2017/00395** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9305482A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 4129302 A1 19930304; EP 0604464 A1 19940706; WO 9305482 A1 19930318

DOCDB simple family (application)
DE 4129302 A 19910903; EP 9201901 W 19920820; EP 92917683 A 19920820